

Certificate No: RIN-1001-01-01-12-18
The authenticity of this certificate may be verified at
<http://Shariyah.com/track-certificates/>



SHARIYAH
REVIEW BUREAU

SHARI'A CERTIFICATE

شهادة اعتماد شرعي

This certificate endorses the mentioned product components only. Proper implementation thereof is the sole responsibility of the end-user.

Attention is drawn to the limitations, indemnifications and jurisdictional issues established in the Disclaimer at the back of this Certificate.

Any unauthorized alteration, forgery or the falsification of the content or the appearance of this Certificate is considered unlawful and offenders may be persecuted to the fullest extent of the law.



This certificate, along with the attached Shari'a guidelines, constitute as a Pronouncement by Shariyah Review Bureau ("SRB") in its capacity as the Shari'a Advisor of RAIN.

Based on provided information, SRB conducted its review on RAIN's crypto-currency exchange along with its trading processes, broker agreements, custodian service and related material (attachment ref: RIN-1001-01-01-12-18-01). In our view, the concept, functions and trading of RAIN complies with the principles of Shari'a. Additionally, we've screened three of the crypto-assets currently being traded on RAIN namely, Bitcoin, Litecoin and Ethereum and did not find any provisions that are non-congruent to the principles of Shari'a. However, addition of new crypto-assets and Tokens will require screening in light of the attached Sharia guidelines to ensure that they are compliant with the principles of Sharia.

This Certificate's legitimacy does not constitute 'lifetime validation' and remains valid subject to SRB's engagement with RAIN. SRB's approval entailed in this Certificate will automatically end should the engagement be terminated or cease to exist.

Allah is the Guide to Success.

*Documentation was approved only in the English language.

Shariyah Review Bureau
2nd January 2019

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد

هذه الشهادة تشكل إعلاناً من قبل دار المراجعة الشرعية بصفتها المستشار الشرعي لشركة رين ("الشركة").

بناء على المعلومات المقدمة، قامت الدار بمراجعة الإرشادات والمبادئ والمستندات المتعلقة بمنصة رين لتبادل العملات الرقمية ("المنصة") بما فيها إجراءات عمليات التداول و اتفاقيات الوسيط واتفاقية خدمة الحفظ وغيرها من المستندات (مرفقات تحت رقم تسلسلي RIN-1001-01-01-12-18-01) في ضوء الضوابط والمعايير الشرعية وعليه تم اعتمادها لتوافقها مع هذه المعايير، كما قمنا بفحص ثلاثة من العملات الرقمية التي يتم تداولها حالياً في المنصة وهي بالتحديد بت كوين و لايت كوين و إيثيريوم ولم نجد فيها أي أحكام أو شروط تتعارض مع المعايير الشرعية، إلا أنه في حال إضافة أي أصول أو عملات تشفير أو توكينز جديدة فيجب مراجعتها واعتمادها من المستشار الشرعي في ضوء الضوابط والمعايير الشرعية المرفقة قبل إدراجها في المنصة.

لا تعد صلاحية هذه الشهادة دائمة مدى الحياة، وبقاء صلاحيتها مشروط ببقاء التعاقد بين الدار والشركة، لذا فإن صلاحية الشهادة واعتماد الدار يلغى في حالة عدم تجديد التعاقد أو إنهاءه بين الطرفين.



والله ولي التوفيق.

*المستندات المعتمدة هي باللغة الانجليزية فقط

دارالمراجعة الشرعية
26 ربيع الثاني 1440 هـ

Tel +966 12 2293424
P.O.Box 40469, Jeddah 21499
- SAUDI ARABIA -

Tel +971 4 4096974
P.O.Box 124342, Dubai
- UNITED ARAB EMIRATES -

Tel +973 17215898
P.O.Box 21051, Al Manama,
- BAHRAIN -

f. Adam
Shaikh Faraz Adam

Muhammad
Shaikh Muhammad Ahmed Sultan

SHARIA ADVISOR LICENSED BY
THE CENTRAL BANK OF BAHRAIN

www.shariyah.com

Certificate No: RIN-1001-01-01-12-18 -02

The authenticity of this document may be verified at <http://shariyah.com/track-certificates/>



SHARIYAH
REVIEW BUREAU

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ Sub-Approval Certificate

Praise belongs to Allah & Blessings are on His Prophet Muhammad (Peace Be Upon Him) & upon his family, companions, those who follow his Guidance.

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد.

This Sub-Approval Certificate should be read together with the Shari'a Certificate RIN-1001-01-01-12-18 and based upon its previous approval, Shariyah Review Bureau (hereinafter "SRB") in its capacity as the Shari'a Advisor of RAIN hereby approve adding XRP currency to the previously approved currencies to be traded on RAIN:

هذه الشهادة يجب أن تقرأ مع شهادة الاعتماد الشرعي RIN-1001-01-01-12-18 حيث وبناء عليها قامت دار المراجعة الشرعية وبصفتها المستشار الشرعي لشركة رين بمراجعة واعتماد إضافة عملة إكس أر بي للعملات المعتمدة سابقا لئتم تداولها في المنصة:

- XRP currency.

- عملة إكس أر بي .

This sub-approval is depended upon fulfillment of conditions laid out in the Shari'a Certificate Ref. number: RIN-1001-01-01-12-18. SRB will lead the supervision and monitoring of the Company transactions from a Shari'a perspective. It will also engage in the Shari'a Audit to investigate and evaluate the extent of the Company's adherence with directed Shari'a guidelines and report any defective processes.

هذا الاعتماد قائم على جميع الشروط والأحكام المعتمدة في شهادة الاعتماد الشرعي رقم: RIN-1001-01-01-12-18، سوف تتولى دار المراجعة الشرعية مسؤولية الرقابة والمراجعة على الشركة من الناحية الشرعية، بالإضافة إلى التدقيق الشرعي من أجل تقييم التزام الشركة مع السياسات والإجراءات الشرعية والمبادئ التوجيهية والإبلاغ عن أي خلل في التطبيق.



Allah is the Guide to Success,
Shariyah Review Bureau W.L.L
24th March 2019

Shaikh Muhammad Ahmad Sultan



Shaikh Faraz Adam